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Ulaştırma
Bakanı Uraloğlu
Nevşehir'e geliyor

Kapadokya Kültür
Yolu Festivali
ağustosta yapılacak

Ruslar rotayı Kapadokya'ya çevirdi
Kapadokya bölgesindeki turizm potansiyelinin Rusya 
pazarına tanıtılması ve Türk-Rus iş birliğinin geliştirilmesi 
amacıyla, Rus seyahat acenteleri yetkililerinden oluşan 
25 kişilik heyet Kapadokya'yı keşfe geldi.

Savran, Habertürk ekranlarında projelerini anlattı
Nevşehir Belediye Başkanı ve AK Parti Belediye Başkan 
adayı Mehmet Savran, canlı yayında Habertürk TV Ankara 
Haber Müdürü Aykut Türel'in sorularını cevaplandırdı.

KOP destekli seracılık kazanç
kapısı oldu
Konya Ovası Projesi 
(KOP) kapsamında 
Nevşehir'de kurulan 
seralarda ürün 
hasadına başlandı.

Durmaz'dan toplu 
taşıma projesi

AK Parti Göreme Belediye Başkan adayı 
Mustafa Durmaz, Göreme'de çalışanlar 
için toplu taşıma projesini duyurdu.

Başkan Güneş suyu
maliyetine verecek

Karapınar Belediye Başkanı ve AK Parti Belediye 
Başkan adayı Yasin Güneş, içme suyunu 
vatandaşa maliyetine sunacaklarını söyledi.

Ulaştırma ve
Altyapı Bakanı
Abdulkadir Uraloğlu,
Nevşehir'e geliyor.

HABERiN DEVAM I SAYFA 3'TE
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Kültür ve Turizm Bakanı
Mehmet Ersoy, Türkiye
Kültür Yolu Festivali'nin
2024 yılı takvimini açıkladı.
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YASEMİN EKİCİ

SAYFA EDİTÖRÜ
SEZER ALTUNOK
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Savran, Habertürk TV ekranlarında 
Ankara Haber Müdürü Aykut Türel ile 
canlı yayında Nevşehir için yeni 

dönemdeki projelerini konuştu. 
Programda ilk olarak seçim çalışmalarını 
değerlendiren Savran, desteklerinden 
dolayı tüm Nevşehir halkına teşekkür etti. 
Savran, “Saha bize çok güzel şeyler 
söylüyor. Gerçekten vatandaşlarımızın 
ilgisi, teveccühü bizleri çok mutlu ediyor. 
Zaten görev sürem boyunca sürekli 
sahada olan bir belediye başkanıydım. 
Vatandaşlarımızın görev süremiz boyunca 
yaptığımız hizmetleri çok iyi görüyor. 
Sürekli kendileriyle temas eden, 
vatandaşıyla birlikte olan, onların derdini 
soran, beraber oturup kalkan bir belediye 
başkanı olduğumuz için de büyük bir 
teveccüh gösteriyorlar.” dedi.
Turizm, ulaşım, eğitim, gençlik, çevre, 

tarım, istihdam, kadın, gençlik, destek, 
altyapı ve üstyapı başlıklarında yeni 
dönemde gerçekleştirmeyi planladığı 
projeleri anlatan Savran, yeni dönemde 
Nevşehir'de kentsel dönüşüm, yeni sanayi 
sitesi ve çevre yolu projelerini 
gerçekleştireceklerini vurguladı.
Savran, sözlerini şöyle sürdürdü: “Kentsel 
Dönüşüm, Yeni Sanayi Sitesi ve Çevre Yolu 
Nevşehir'in en önemli sorunları. Bunlar 
yeni dönemde kesinlikle çözülecek. 
Ulaşımla ilgili şehir trafiğini rahatlatacak 
çok önemli projelerimiz var. 31 Mart 
Mahalli İdareler Seçimlerinde Nevşehir 
güvendiği, inandığı, sözüne güvenilir, üç 
yıldır ne söylediyse arkasında duran, 
sözünün eri adayına sahip çıkacak ve 
Nevşehir Türkiye Yüzyılı'nın modern 
kentlerinden biri haline gelecek.” 
HABER MERKEZİ

Savran, Habertürk ekranlarında projelerini anlattı
Nevşehir Belediye Başkanı ve AK Parti Belediye Başkan adayı Mehmet Savran, canlı
yayında Habertürk TV Ankara Haber Müdürü Aykut Türel'in sorularını cevaplandırdı.

TES Nevşehir Şube Başkan Yardımcısı Bülent Yalçın kamu
çalışanları 7 dönemdir sendikal esaret altındadır. Memur ve
emeklilerimizi yetkiyi alarak bu esaretten kurtaracağız” dedi.
Türkiye Kamu-Sen ve Türk Eğitim-Sen'in 
(TES) toplu sözleşme görüşmelerinde 
yetkili sendika olarak masaya oturması 
gerektiğini belirten Yalçın, “Tüm kamu 

çalışanlarının tanık olduğu gibi 7 
dönemdir kamu çalışanları adeta 
sendikal bir esaret altındadır. Memur ve 
emeklimizi bu esaretten kurtaracak tek 

adres TES ve konfederasyonumuz 
Türkiye Kamu Sen'dir.” dedi.
“ÇALIŞANLARIN HİÇBİR ZAMAN 
TES'E VE TÜRKİYE KAMU SEN'E 
GÜVENİ SARSILMADI”
Kamu çalışanlarının 7 görüşmede sözde 
yetkili sendikadan umduğunu 
bulamadıklarını söyleyen Yalçın, “Evet, 
bir sendika toplu pazarlık masasında her 
talebine karşılık bulamayabilir. Ancak 
yetkili konfederasyondan beklenen, 
çalışanlardan aldığı yetkiyi hakkıyla 
temsil etmesidir. Türkiye Kamu Sen'in 
yetkili olduğu dönemlerde de her 
beklentimize cevap bulamadık. Ama 
çalışanların hiçbir zaman TES'E ve 
konfederasyonumuz Türkiye Kamu 
Sen'e güveni sarsılmadı. Çünkü 
konfederasyonumuz o masada can hıraş 
mücadele verdi, cesaret ve kararlılıkla 
çalışanların sesi oldu. İşte bu nedenle 
gelecek dönemde Türkiye Kamu-Sen, 
TES o masaya yetkili sendika olarak 
oturmalıdır.” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ

“Kamu çalışanları adeta sendikal bir esaret altındadır"

EVÜ Diş Hekimliği Fakültesi ve NMühendislik-Mimarlık Fakültesi 
Peyzaj Mimarlığı Bölümü iş birliği 

ile inşaatı devam etmekte olan NEVÜ Diş 
Hekimliği Fakültesi ve Uygulama 
Hastanesi alanı için peyzaj tasarım 
yarışması düzenlendi. 
Yarışmada öğrenciler, yürütücülüğünü 
Doç. Dr. Meliha Aklıbaşında ve Doç. Dr. 
Aslıhan Tırnakçı'nın yaptığı 'Proje III Dersi' 
kapsamında, Diş Hekimliği Fakültesi ve 
Uygulama Hastanesi'nin ihtiyaçlarına 
yönelik projeler geliştirdi. Sert zemin ve 
bitkisel tasarım paftaları, uygulama 
paftaları, konstrüksiyon detay paftaları ve 3 
boyutlu modelleme paftaları tasarlayan 

öğrencilerin çalışmaları, Diş Hekimliği 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Bayram Deviren 
ile bölüm öğretim üyeleri Doç. Dr. 
Aklıbaşında ve Doç. Dr. Tırnakçı'dan 
oluşan jüri tarafından değerlendirildi. 
Değerlendirme sonucunda Peyzaj 
Mimarlığı Bölümü öğrencilerinden Elif 
Korkmaz'ın hazırladığı proje birinci, 
Gülcan Topuz'un hazırladığı proje ise 
ikinci oldu.
Dereceye giren öğrencilere hediyeleri 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Özlem Fındık 
tarafından verilirken, dereceye giren 
projeler ise NEVÜ Ağız ve Diş Sağlığı 
Uygulama ve Araştırma Merkezinde 
sergilendi. HABER: YASEMİN EKİCİ

NEVÜ peyzaj mimarlığı öğrencilerine proje ödülü
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Mühendislik-Mimarlık Fakültesi Peyzaj 
Mimarlığı Bölümü 3. sınıf öğrencilerinin 'Proje III Dersi' kapsamında hazırladıkları Diş 
Hekimliği Fakültesi ve Uygulama Hastanesi alanı peyzaj çalışmaları ödüle layık görüldü. 
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Ruslar rotayı Kapadokya'ya çevirdi
Nevşehir Valiliği, Türkiye Turizm Tanıtım 
ve Geliştirme Ajansı (TGA), Türk Hava 
Yolları (THY) Nevşehir Şubesi, TURSAB 
Kapadokya Bölge Temsil Kurulu 
(Kapadokya BTK), Kapadokya Turistik 
Otelciler ve İşletmeciler Derneği (KAPTİD), 
Nevşehir Rehberler Odası (NERO) ve 
Kapadokya Turizm Bölgesi Altyapı Hizmet 
Birliği'nin (KAP-HİB) destekleriyle, 3 gün 
sürecek olan programın ilk gününde Rus 
acente yetkilileri ile sektör temsilcileri bir 
araya geldi.
Kapadokya bölgesinde faaliyet gösteren 
seyahat acenteleri, oteller ve balon 
firmaları, Rus tur operatörleriyle bir araya 
gelerek karşılıklı turizm konularını ve iş 
birliğini görüştü.
Görüşmelerde, Kapadokya markasının 
Rusya'da daha geniş kitlelere tanıtılması ve 
turizm alanındaki iş birliğinin 
güçlendirilmesi hedefleniyor. 
Ayrıca, Kapadokya'nın benzersiz doğal 
güzellikleri, tarihi ve kültürel mirası, 
UNESCO Dünya Mirası Listesi'nde yer alan 
Göreme Açık Hava Müzesi, yer altı şehirleri 
ve diğer önemli noktalar Rus tur 
operatörlerine gezdirilerek tanıtılacak.
Göreme'de gün doğumu ve gün batımı, 
balon turları gibi çeşitli aktivitelere katılan 

tur operatörleri bölgenin büyüleyici 
vadilerini keşfetme fırsatı bularak kendi 
pazarlarında Kapadokya'yı anlatacaklar.
Gerçekleştirilen bu etkinlik Kapadokya 
turizmcileri tarafından Kapadokya'nın 
uluslararası alandaki tanınırlığını artırmaya 
ve bölgenin turizm potansiyelini daha da 
yükseltmeye yönelik önemli ve olumlu bir 
adım olarak karşılandı.
“TÜRKİYE'YE KARŞI BÜYÜK BİR İLGİ 
VAR”
Kapadokya Turistik İşletmeciler Derneği 
Başkanı Teyfik Ölmez, “Son zamanlarda 
Kapadokya bölgesine Ruslar ilgi 
göstermeye başlamıştı. Bununla birlikte 
Kapadokya'daki işletmeciler de Rusya'dan 
gelecek olan misafirleri daha da iyi 
ağırlayabilmek, daha fazla tanıtım 
yapabilmek adına Türk Hava Yolları ile 
ortaklaşa bir tanıtım atağına geçtiler. 
Rusya'dan gelen 22 acente temsilcisini 
Kapadokya'da ağırlıyoruz. Bununla birlikte 
ülkelerine döndükleri zaman Kapadokya'yı 
daha çok tanıtacaklar. Moskova'da yapılan 
turizm fuarında Türkiye'ye karşı büyük bir 
ilgileri var. Türkiye'ye olan ilgileri her 
geçen gün artıyor. Pandemi ile başlayan 
Rus akımı önümüzdeki yıllarda da artarak 
devam edecek” dedi.

“RUSLAR KAPADOKYA'YI ÇOK 
SEVİYORLAR”
Rus acente temsilcisi Nicole Nurinova da 
yaptığı açıklamada, “Bugün burada Türk ve 
Rus acente yetkilileri buluştu. Bu 
buluşmanın amacı Kapadokya bölgesine 

çok daha fazla Rus turist getirmek. Ruslar 
Kapadokya'yı çok seviyorlar. Umarım bu yıl 
Ruslar Kapadokya'ya daha çok gelecek. 
Burayı gören Rus turistler eminim ki tüm 
kalbiyle sevecekler” ifadelerini kullandı. 
İHA

Kapadokya bölgesindeki turizm potansiyelinin Rusya pazarına tanıtılması ve Türk-Rus iş birliğinin geliştirilmesi 
amacıyla, Rus seyahat acenteleri yetkililerinden oluşan 25 kişilik heyet Kapadokya'yı keşfe geldi.

Vali Fidan iftarda yetim çocuklarla buluştu
evşehir Valisi Ali Fidan, Dünya 

NYetimler Günü dolayısıyla 
düzenlen iftar yemeğinde yetim 

çocuklarla bir araya geldi.
Vali Fidan, her yıl ramazan ayının 15'inci 
gününde kutlanan Dünya Yetimler Günü 
dolayısıyla Valilik öncülüğünde Aile ve 
Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğü tarafından 

düzenlenen iftar programına katıldı.
Fidan, masaları tek tek dolaşarak, 
yetim çocuklar ve koruyucu aileleri ile 
sohbet etti. 
Yetim çocukların ve koruyucu ailelerin her 
daim yanında olduğunu ifade eden Vali 
Fidan, ramazanlarını tebrik etti.
HABER: SEZER ALTUNOK

Uyuşturucudan 15 kişi gözaltına alındı
arkotik Suçlarla 

NMücadele Şube 
Müdürlüğü ekiplerince 

uyuşturucudan 15 kişi 
gözaltına alındı. Narkotik 
Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü ekiplerince son bir 
hafta içerisinde yapılan 
çalışmalarda, meydana gelen 8 
olayda, 16,61 gram 
metamfetamin, 1,28 gram eroin, 
1,09 gram sentetik kannabinoid 
(bonzai), 2,71 gram kubar esrar 
ve 2 adet sentetik ecza ele 
geçirildi. Olayla ilgili şüpheli 
15 şahıs hakkında işlem yapıldı. 
HABER: MERKEZİ

Nevşehir emniyeti iftarda bir araya geldi
Nevşehir İl Emniyet Müdürlüğü 
personelleri iftar programında bir 
araya geldi.
Nevşehir İl Emniyet Müdürlüğü şube ve 
ilçe emniyet müdürlükleriyle Seçim 
Güvenliği Toplantısı yapıldı.
Toplantının ardından İl Emniyet Müdürü 
Ali Loğoğlu ve eşi Dr. Meşfika Loğoğlu 

ev sahipliğinde Topuzluhan Restoran'da 
iftar programı düzenlendi.
Nevşehir emniyeti iftar programında bir 
araya gelerek oruçlarını birlikte açtı.
Emniyet Müdürü Loğoğlu emniyet 
personellerinin ramazan ayını 
kutlayarak, katılımları için teşekkür etti. 
HABER MERKEZİ
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Savran, Kentsel Dönüşüm Projesi'nde
yıkım için tarih verdi

Belediye Başkan adayı Savran yaptığı 
açıklamada, Nevşehirli vatandaşların 
en büyük beklentilerinden biri olan 

Kentsel Dönüşüm Projesi konusunda 
görev süresi boyunca önemli adımlar 
attıklarını ve proje için bu yıl inşaat 
çalışmalarına başlayacaklarını açıkladı.
Bölgede yıkım çalışmalarının 2023 yılı son 
aylarında başlamasını planladıklarını ve bu 
konuda bölgedeki vatandaşlara daha 
öncesinden tebligat yaptıklarını belirten 
Savran, bölgedeki hak sahiplerinin talebi 
doğrultusunda yıkım çalışmalarını 2024 
yazına ertelediklerini anlattı.
“UZUN YILLARDIR ÇÖZÜLEMEYEN 
PROBLEMİ ÇÖZDÜK”
Haziran ayında bölgede yıkım 
çalışmalarının başlayarak söz konusu 
ihaleyi yapacaklarını duyuran Savran, 
“Kentsel Dönüşüm Projesi uzun yıllardır 
beklenen bir proje. Ben belediye başkanı 
olduğumda, bu şehrin uzun süredir 
yapılamayan projelerinden biri olarak 
kentsel dönüşüm meselesini 
incelediğimde şunu gördüm; oradaki ev 
ya da arsa sahibi vatandaşlar bu konuda 
belediye ile anlaşmakta güçlük çekiyorlar. 
Anlaşamadıkları için arsaları belediyeye 
devrolmuyor ve inşaatlar başlayamıyor. 
Vatandaşlarımız haklı olarak anlaşamıyor. 
Çünkü teklif edilen paralar, yeni ev almaya 
geçmiyor. Evleri peşinata sayılsa bu sefer 
sonrasındaki vadeler için de ödeme 
güçlüğü çekiyor. Bu nedenle eski evinden 
çıkmak istemiyor. Çünkü kirada kalacağını, 
evsiz kalacağını düşünüyor. Bunu nasıl 
aşarız diye düşündük. Türkiye'nin dört bir 

yanında kentsel dönüşümü başarıyla 
ilerletmiş, başarmış, şehirleri, büyük 
ilçeleri, kentsel dönüşüm projelerinde 
çalışmış firmaları inceleyerek ekiplerimiz 
zaman zaman ziyaretler yaptı. Buralarda 
birebir, yüz yüze görüşmeler yaparak bir 
rapor hazırladılar. Bu raporun incelenmesi 
sonucu da metrekare usulü anlaşma 
yöntem ile bu işi çözdük. Nasıl çözdük? 
Yeni Adliye Sarayı'nın arka tarafında, 20 
Temmuz ve İbrahim Paşa Mahalleleri 
sınırları içindeki 350 konut ve 75 dükkanlık 
bölümde 20 yıldır anlaşılamayan hak 
sahipleri ile 4 ayda anlaştık. Sadece 4 ayda. 
2023 Ekim ayında tebligat gönderdik. 
Kasım ayında yıkımlara başlayıp Aralık 
ayında ihalesini yapıp bu aylarda ise 
inşaatına başlamayı planlıyorduk. Biz 
tebligatları gönderdiğimizde o bölgede 
oturan vatandaşlarımız geldi. Daha önce 
haberdar etmemize rağmen sürecin bu 
kadar hızlı ilerleyebileceğini 
düşünmedikleri için kışlık yakacaklarını 
aldıklarını, yeni bir ev henüz 
bulamadıklarını ve yıkım çalışmalarının 
bahar aylarında başlamasını istediler. Biz 
de mağduriyet doğmaması için bu ihaleyi 
ve yıkımı Haziran ayına erteledik. İnşallah 
Allah kısmet ederse Haziran ayında bunu 
hep birlikte göreceğiz.” diye konuştu.
“KİMSEYİ MAĞDUR ETMEYECEĞİZ”
Kentsel Dönüşüm Projesi'nin bu yıla 
kalmasının tek sebebinin vatandaşlara 
mağduriyet yaşatmak istemediklerinden 
kaynaklandığını vurgulayan Savran, 
sözlerini şöyle sürdürdü: “Bu konuda 
zaman zaman 'Seçim zamanı geldi aynı 

şeyler konuşuluyor' gibi söylemlerle 
eleştiriliyoruz. Bakın seçim düşünen bir 
belediye başkanı, bir aday vatandaşların 
isteklerini görmez, Kasım ayında oraların 
ihalesini yapıp evleri yıkar ve ondan sonra 
da '20 yıldır çözülemeyen meseleyi 
çözdüm' diye de şov yapardı. Tabii ki 
seçimi bizde çok önemsiyoruz, tabii ki 
kazanacağız, kazanmak istiyoruz. Ancak 
bir kişinin bile gönlü kırılmasın, bir kişi bile 
mağdur olmasın istiyoruz. Bir sadece 
seçimi, vatandaş memnuniyetini ya da 
vatandaşın gönlünü değil de seçimi 
düşünseydik o bölgedeki vatandaşların kışı 
geçirmelerini beklemeden yıkıma 
başlardık. Ama bu adil olmazdı. O yüzden 

biz oradan alacağımız oyu, başka şekilde 
de vatandaşlarımıza kendimize anlatırız, 
alırız diyerek bunu erteledik. İnşallah yeni 
dönemde ilk Belediye Meclis Toplantısında 
bu bölgedeki vatandaşlarımıza kira 
desteğiyle ilgili bir karar alacağız. Evlerini 
yıkacağımız vatandaşlarımıza kira desteği 
de sağlayacağız. Çünkü bu projeyi artık bir 
an önce bitirmek istiyoruz. Proje bittiğinde 
o bölgede 30 metre genişliğinde bir cadde 
oluşuyor. Bu cadde Nevşehir'in ikinci ana 
caddesi olacak. Böylelikle trafik ikiye 
bölünecek. Bu durum şehir içi trafiğinde 
de ciddi bir rahatlamaya neden olacak.” 

HABER MERKEZİ

AK Parti Belediye Başkan adayı Mehmet Savran, 20 Temmuz Mahallesi 
ve İbrahim Paşa Mahallesi'ndeki Kentsel Dönüşüm Projesi'nde ihale ve 
yıkım çalışmalarının Haziran ayında başlayacağını açıkladı.

Müdür Yazıcı Avanos'ta okulları ziyaret etti
Nevşehir İl Milli Eğitim Müdürü Yusuf 
Yazıcı, Avanos İmam Hatip Ortaokulunu 
ve Avanos Anadolu İmam Hatip Lisesini 
ziyaret etti. Müdür Yazıcı, eğitim-öğretim 
süreçlerini yakından takip etmek ve 
değerlendirmek amacıyla gerçekleştirdiği 
okul ziyaretlerinde Avanos İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Salih Yıldız eşliğinde Avanos 
İmam Hatip Ortaokulunu ve Avanos 
Anadolu İmam Hatip Lisesini ziyaret etti.
Yazıcı idareci ve öğretmenlerden yapılan 
eğitim çalışmaları hakkında bilgi alarak, 

okul birimlerinde de incelemelerde 
bulundu. Öğrencilerle de sohbet ederek 
gelecek planları hakkında sohbet ederek 
ve tavsiyelerde bulundu.
Öğretmenlerle de bir araya gelen Yazıcı, 
fikir alışverişinde bulunup talep ve 
önerilerini aldı. Yazıcı, Bakanlığa ait 
platformların oldukça zengin içeriklere 
sahip olduğunu belirterek öğrencilerin bu 
platformlardan daha fazla faydalanması ve 
daha aktif kullanımının gerekliliğini aktardı. 
HABER MERKEZİ

Başkan Güneş suyu maliyetine verecek

arapınar Belediye Başkanı ve 

KAK Parti Belediye Başkan adayı 
Yasin Güneş, içme suyunu 

vatandaşa maliyetine sunacaklarını 
söyledi.
Projelerini açıklamayı sürdüren Güneş, 
son olarak içme suyu projesini açıkladı.
Güneş, açıklamasında, “Güneş Enerjisi 
Santrali (GES) ile elektrik maliyetimizi 

azaltarak içme suyunu halkımıza 
maliyetine sunacağız.” dedi.
Halkın tarlalarına ulaşımını 
kolaylaştırmak istediklerini de belirten 
Güneş, 3'üncü damper kasa 
kamyonumuzu alarak tarla yollarımızı 
kumlayıp halkımızın tarlalarına daha 
rahat ulaşım sağlayacağız.” diye 
konuştu. HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ
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Atatürk Kültür Merkezi'nde (AKM) 
düzenlenen tanıtım toplantısına 
katılan Ersoy, Kültür Yolu 

Festivali'nin Türkiye'nin en büyük ve en 
zengin marka projelerinden biri olduğuna 
dikkati çekerek, "2021 yılında 'olmazcıları, 
yapılamazcıları, ne gerek varcıları' aşıp, 
İstanbul'da o ilk adımı attığımız günün 
üzerinden geçen bu dört yılda, Avrupa'nın 
en seçkin kültür sanat festivallerini 
bünyesinde barındıran Avrupa Festivaller 
Birliği üyeliğine kabul edilmiş, Türkiye'nin 
7 bölgesinde, 16 şehrimizde düzenlenecek 
yaygınlığa ulaşmış ve büyümeye devam 
eden bir Türkiye Kültür Yolu Festivali 
başarı hikayesi yazılmıştır." dedi.
Bakan Ersoy, yıllar içinde halkın festivallere 
büyük teveccüh gösterdiğinin altını 
çizerek, "Ne mutlu bize ki komşu 
şehirlerden sitemler duyuyoruz. 'Bizde de 
olsun' talepleri alıyoruz. Demek ki 
oluyormuş, yapılabiliyormuş ve 
gerekliymiş." ifadesini kullandı.
Turizmde ürün çeşitliliği ve 
markalaşmanın, Bakanlığın en ciddi 
hedeflerinden biri olduğuna vurgu yapan 
Ersoy, şunları kaydetti:
"Aslında söz konusu hedefe ulaşmamızı 
sağlayacak her şeyi, yaşadığımız bu 
muazzam coğrafya ve medeniyetimizin 

binlerce yıllık birikimini barındıran kültürel 
değerlerimiz bize sunuyor. Mesele bunları 
doğru şekilde kullanmayı bilmekte yatıyor. 
Türkiye Kültür Yolu Festivali bu 
doğrulardan biridir. Eğer öyle olmasaydı 
yaşayarak tecrübe ettiğimiz büyüme ve 
ilgi artışı kesinlikle mümkün olmazdı. Zira 
hiçbir başarı tesadüf değildir. Geldiğimiz 
bu nokta, 'Kültür ve sanatla bütünleşmiş 
turizm' vizyonuyla her adımını ince ince 
hesapladığımız kültür politikalarımızın 
sonucudur. Hep söylüyoruz; 
sürdürülebilirliği gözeterek, turizm ile 
kültür sanatın birbirini beslediği bir 
ekosistem bina ettik. Bunu sadece kültür 
sanat etkinliklerinin ve sebep oldukları 
turizm hareketinin birbirlerine karşılıklı 
fayda sağlaması ile sınırlandırmayın. 
Festival güzergahında restore edilen ve 
yeniden işlev kazanarak hayata dahil olan 
tarihi eserleri düşünün. Görünür ve bilinir 
hale gelen kültür sanat kurumlarını, 
parçası ve varisi olduğu kültür sanat 
mirasını yaşayarak öğrenen çocuklarımızı, 
hem milli hem evrensel değerlerin 
etrafında sağlanan sosyal birliktelik ve 
bütünleşmeyi düşünün."
Mehmet Ersoy, kültür ve sanat temelinde 
bireysel ve toplumsal fayda sunan bir 
etkinlik silsilesini, uluslararası bir markayı 

Türkiye'ye kazandırdıklarının altını çizdi.
2024'TE 40 BİN SANATÇI, 600 
MEKAN, 6 BİN ETKİNLİK
Festivalin kapsamını bu yıl daha da 
genişletmeyi planladıklarını aktaran Ersoy, 
"2021'de 2 binden fazla sanatçının 
katılımıyla başladığımız festivalimize her 
geçen dönem Türkiye ve dünyadan farklı 
sanatçıları ve sanat kurumlarını dahil 
etmeyi sürdürdük. 2023'e geldiğimizde 
festivale katılan sanatçı sayımız 34 bin'e 
ulaştı. Bu yılki hedefimiz ise 40 bin 
sanatçı." diye konuştu.
Ersoy, festival mekanlarının da her yıl 
arttığını vurgulayarak, 2024'te mekan 
sayısını 600'ün üzerine çıkarmayı 
planladıklarını ifade etti.
Festival kapsamında geçen yıl 5 bin 
etkinlik düzenlendiğini kaydeden Ersoy, bu 
yıl etkinlik sayısını 6 bine çıkarmayı 
hedeflediklerini sözlerine ekledi.
FESTİVAL ADANA'DA BAŞLAYACAK
Ersoy, bu yıl 8 aya yayılacak festival 
programının 13-21 Nisan'da Adana'daki 
Portakal Çiçeği Karnavalı ile başlayacağını 
söyledi. Festivalin 25 Mayıs-2 Haziran 
Şanlıurfa, 1-9 Haziran Bursa, 8-16 Haziran 
Samsun, 22-30 Haziran Trabzon, 
29 Haziran-7 Temmuz Van, 
3-11 Ağustos Nevşehir, 17-25 Ağustos 
Erzurum, 31 Ağustos-8 Eylül'de 
Çanakkale'de yapılacağını vurgulayan 
Ersoy, Gaziantep Uluslararası Gastronomi 
Festivalini (Gastroantep) de kapsayan 
Gaziantep Kültür Yolu Festivali'nin ise 
14-22 Eylül'de gerçekleştirileceğini aktardı.
Mehmet Ersoy, 21 Eylül'de başlayacak 
Ankara ayağı ile programa dahil olan 
Konya Mistik Müzik Festivali'nin 
29 Eylül'de sona ereceğini dile getirdi.
İstanbul Kültür Yolu Festivali'nin 28 Eylül-
6 Ekim'de yapılacağını sözlerine ekleyen 
Ersoy, 12-20 Ekim'de Diyarbakır, 26 Ekim-
3 Kasım'da İzmir, 2-10 Kasım'da ise 
Antalya'da festivalin gerçekleşeceğini 
aktardı.
PİCASSO VE SALGADO'NUN 
ESERLERİ SERGİLENECEK
Pablo Picasso'nun ölümünün 50. yılı 
dolayısıyla, ünlü ressamın 80'den fazla 

orijinal eserinin yer aldığı serginin 3 ay 
boyunca farklı şehirlerde sanatseverlerin 
beğenisine sunulacağını söyleyen Ersoy, 
bu kapsamda Sebastiao Salgado, Güvenç 
Özel, Refik Anadol ve Frida Kahlo gibi 
sanatçıların eserlerine de yer verileceğini 
ifade etti.
Ersoy, yapay zeka algoritması kullanarak 
üretilen "Atatürk Kültür Yolunda" dijital 
yerleştirmesiyle, "Atatürk bugün hayatta 
olsaydı, festivalin hangi duraklarından 
kareler verirdi?" sorusuna yanıt veren 
dijital bir sergi açılacağını da aktardı.
Festivale konuk olacak topluluklarla 
sanatçılara da değinen Ersoy, şu bilgileri 
verdi:
"Uluslararası iş birliklerimiz ve 
büyükelçiliklerimizle yapılan görüşmeler 
neticesinde Avrupa, Latin Amerika, Asya 
ve Afrika ülkeleriyle hem görsel sanatlar 
hem de sahne sanatları alanlarında iş 
birlikleri gerçekleştirmekteyiz. Deutsches 
Senfoni-Orkestra Berlin, Estonya 
Orkestrası ve Korosu, Çin Sahne 
Performansları ve daha birçok uluslararası 
sürpriz ekibi ve orkestrayı sahnelerimizde 
ağırlayacağız. Caz müziğinin en büyük 
isimlerinden, Grammy ödüllü trompet 
sanatçısı Chris Botti, Cumhurbaşkanlığı 
Senfoni Orkestrası (CSO) ile sanatseverlere 
muazzam dinletiler sunacak. Başta CSO 
olmak üzere, Güzel Sanatlar Genel 
Müdürlüğümüze bağlı orkestralarımız ile 
koro ve topluluklarımız, sanatın evrensel 
dilini müzik ve dansla sahneye taşıyacak."
Kültür ve Turizm Bakanı Ersoy, festivalin 
bu yıl yeni logoyla tanıtılacağını belirterek, 
"Kültür ve sanatın bunca zenginliğini 
bünyesinde buluşturan Türkiye Kültür Yolu 
Festivalinin yeni logosu 7 farklı renk 
içeriyor. Renk, sanatın varoluşsal bir 
parçasıdır. Tuvalde, seste, sözde, sahnede 
ya da nesnede renk sanatçının düşün 
dünyasından süzülüp eserine geçer. 
Sanatın kendisi zaten hayatın bir rengidir. 
Belki herkes için farklıdır ama biliyoruz ki 
kimin gözünden bakarsak bakalım sanat 
hep göz alıcıdır. O yüzden biz de renkleri 
kullandık." değerlendirmesinde bulundu. 
AA

Kapadokya Kültür Yolu Festivali ağustosta yapılacak
Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Ersoy, Türkiye Kültür Yolu Festivali'nin 2024 yılı takvimini açıkladı.

Ulaştırma Bakanı Uraloğlu
Nevşehir'e geliyor

laştırma ve Altyapı Bakanı 

UAbdulkadir Uraloğlu, Nevşehir'e 
geliyor.

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Uraloğlu, 
seçim çalışmaları kapsamında Nevşehir'e 
geliyor. Bugün Nevşehir'e gelecek olan 
Bakan Uraloğlu, seçim çalışmaları 
kapsamında AK Parti İl Başkanlığını ve 
esnafları ziyaret edecek.

Uraloğlu, Avanos ve Ürgüp'ü de ziyaret 
edecek. Avanos'ta tarihi Taş Köprü 
restorasyonunu inceleyecek olan 
Uraloğlu, Ürgüp'te seçim ofisinde 
partililerle buluşacak.
Uraloğlu ayrıca iftarda STK temsilcileriyle 
bir araya gelecek. Bakan Uraloğlu'nun 
Nevşehir Valiliğini de ziyaret etmesi 
bekleniyor. HABER: YASEMİN EKİCİ

AK Parti Göreme Belediye Başkan adayı 
Mustafa Durmaz, Göreme'nin önemli 
sorunlarından biri için daha projesini 
açıkladı. Göreme'de çalışanların sabah ve 
gece saatlerinde yaşadığı toplu taşıma 
sorununa çözüm üreten Durmaz, “Toplu 
taşıma hizmetleri Göreme'de çalışan 

personellerin mesai saatlerine uygun 
şekilde sabahları daha erken ve geceleri 
daha geç saatlerde ek seferler 
planlayacağız. Yeni rotalar oluşturarak 
daha fazla bölgeye ulaşım 
imkanı sağlayacağız.” dedi. 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Durmaz'dan toplu taşıma projesi
AK Parti Göreme Belediye Başkan adayı Mustafa Durmaz, 
Göreme'de çalışanlar için toplu taşıma projesini duyurdu.



www.muskarahaber.com6 3 Haziran 2023 Cumartesi www.muskarahaber.com6 27 Mart 2024 Çarşamba

Çocukluk hayalini üretime dönüştürdü

İ
stanbul'da çocukluğunda çamurla 
tencere ve tabak yapan 38 yaşındaki 
Semiz, seramik sanatında ilerlemek 

amacıyla 2011'de tercih ettiği Nevşehir 
Hacı Bektaş Veli Üniversitesi Güzel 
Sanatlar Fakültesi Seramik Bölümünü 
kazandı.
Eğitim süreci boyunca kentteki seramik 
atölyelerini gezerek öğrendiklerini tatbik 
etmeye çalışan Semiz, 2015'te mezun 
olduktan sonra aynı yıl hayatını seramik 
ustası Mehmet Semiz ile birleştirdi.
Eşinin yardımıyla kendisini geliştiren 
Semiz, Avanos'taki atölyede 2 yıldır farklı 
formlarda seramik bardak, vazo, gramofon, 
tabak ve kase gibi eşyalar üretiyor.
Ürünleri yurt içi ve yurt dışında alıcı bulan 
Semiz, atölyeyi ve üretim ağını büyüterek 
istihdama da katkı sunmak istiyor.
"ÇOCUKKEN ÇAMUR YIĞININDAN 
KENDİMİZE OYUNCAKLAR 
YAPARDIK"
Bir çocuk annesi Yağmur Köse Semiz, 
üniversite hayatının başlamasıyla 
Avanos'la buluştuğunu, 13 yıldır buradaki 
atölyeleri ziyaret ederek ustaların 
çalışmalarından ilham aldığını söyledi.

Avanos'un Türkiye'nin en önemli el 
sanatları merkezlerinden biri olduğunu ve 
her sabah atölyede çalışmaya 
başlamaktan keyif aldığını belirten Semiz, 
şöyle konuştu:
"Çocukken evimizin yakınında çamur 
yığını vardı, kendimize oyuncaklar 
yapardık. Tencere, demlik ve kapaklarını 
yapardık. İlçede eşimle tanıştık, o da 
seramik ustası olduğu için derslerden 
kafama takılanları ona sorardım. Önce 
atölyede eşimin yardımıyla başladım. 
Şimdi ise tam zamanlı olarak üretime 
devam ediyorum. Ürünlerimizin tamamı 
beyaz seramik çamurdan. Kalıp olarak elle 
tezgahta ürettiklerimiz de var. Müşterilerin 
talebine göre değişiklik gösteriyor. 
Ürünlerimiz, Kapadokya'da dünyanın 
neresinden turist ağırlanıyorsa oraya 
gidiyor. Ayrıca, aracı firmalarla ürünlerimiz 
farklı ülkelere de ulaştırılıyor."
Kapadokya'daki turist yoğunluğunun 
ilçeye de yansıdığına dikkati çeken Semiz, 
ürettiği eserlerin altına eklediği imzasının 
farklı ülkelerde insanların özel köşelerinde 
yer almasının gurur verici olduğunu dile 
getirdi. Emekle ortaya çıkardığı ürünlerle 

zaman zaman mağaza ve sosyal medya 
paylaşımlarında karşılaştığını belirten 
Semiz, "Çok mutlu oluyorum. Bırakın 
dünyanın başka bir yerine gitmesini, bir 
mağazada gördüğümde ve sosyal 
medyada karşılaşınca da 'bu benim 

ürünüm' diyorum ve mutlu oluyorum." 
diye konuştu. Semiz, ilçede binlerce yıllık 
geçmişe sahip sanatın gelecek nesillere 
aktarılması için gönüllü eğitim faaliyetleri 
düzenlemeyi hedeflediğini de sözlerine 
ekledi. AA

Üniversite eğitimi için geldiği Nevşehir'de seramik ustası ile hayatını birleştiren
Yağmur Köse Semiz, eşinin desteğiyle çocukluk hayalini kazanca dönüştürdü.

TYT ve AYT Deneme Sınavlarında
dereceye giren öğrenciler belli oldu

evşehir Belediyesi Kültür ve Sosyal Nİşler Müdürlüğü tarafından 
düzenlenen, ödüllü TYT ve AYT 

Deneme Sınavları hafta sonu yapıldı. 
ÖSYM'nin uyguladığı tüm kurallar geçerli 
olduğu ve gerçek bir sınav provası niteliği 
taşıyan sınavlara toplam 973 öğrenci 
katıldı.
Sınav sonuçlarına göre, sayısalda Nevşehir 
Hacı Avni İncekara Fen Lisesi öğrencisi 
Mahmut Can Aldağ, Özel Kardelen Koleji 
öğrencisi İsmail Uğur Avcu ikinci ve 
Nevşehir Hacı Avni İncekara Fen Lisesi 
öğrencisi Yunus Arıkan üçüncü oldu. 
Eşit ağırlık kategorisinde ise Nevşehir Hacı 
Avni İncekara Fen Lisesi öğrencisi Emine 
Beyza Aplak birinci, aynı okuldan Mahmut 
Can Aldağ ikinci ve Özel Nevşehir İdeal 

Çözüm Lisesi'nden İhsan Uzey üçüncü 
oldu. Sözelde de Nevşehir Cemil Meriç 
Sosyal Bilimler Lisesi öğrencisi Ömer 
Baykaplan birinci, aynı okuldan Ömer 
Faruk Ünlü ikinci ve yine aynı okuldan 
Sude Ulucan üçüncü oldu. 
Dereceye giren öğrencilere ödülleri 
önümüzdeki günlerde düzenlenecek 
törenle verilecek.
Bu arada hafta sonu gerçekleştirilen 
sınavlara ilişkin cevap anahtarları 
www.nevsehir.bel.tr adresinden 
yayınlandı. 
Öğrenciler, sınav sonuçları karnelerini cep 
telefonlarına gönderilecek şifrelerle 30 
Mart Cumartesi gününden itibaren yine 
www.nevsehir.bel.tr adresinden 
görüntüleyebilecek. HABER MERKEZİ

Nevşehir Belediyesi tarafından düzenlenen TYT ve AYT
Deneme Sınavlarında dereceye giren öğrenciler belli oldu.

evşehir İl Tarım ve Orman Müdürü NÖzgür Memiş, KOP kapsamında 
2023 yılında Nevşehir'de 

kurulumu sağlanan 17 adet seradan ürün 
alınımına başlandığını bildirdi.
KOP kapsamında 2023 yılında Nevşehir'de 
kurulumuna başlanan ve tamamlanan 
yeni 17 adet seranın kontrollerinin belirli 
periyotlar da yapıldığını söyleyen İl 
Müdürü Memiş, Nevşehir'de seracılığın 

gelişmesine önem verdiklerini ve 
çalışmaların artarak devam edeceğini 
belirtti. Memiş, Bakanlık destekli projelere 
maddi destek sağlayan KOP İdaresi 
Başkanlığına ve İl Müdürlüğü proje ekibi 
personellerine teşekkür ederek, “Projelerin 
başta ilimiz çiftçisine ve ülkemiz tarımına 
hayırlı olması temenni ediyorum.” dedi.
Memiş, üreticilere kolaylıklar diledi. 
HABER: ÖZLEM EKİCİ

KOP destekli seracılık kazanç kapısı oldu
Konya Ovası Projesi (KOP) kapsamında Nevşehir'de 
kurulan seralarda ürün hasadına başlandı.
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ençlik ve Spor İl Müdürü Muhsin GÖzdemir'in katılımı ile dereceye 
giren okullara kupa ve madalya 

töreni düzenlendi.
İl Müdürü Özdemir dereceye giren 
sporcuları ve antrenörleri tebrik ederek 
başarıların devamını diledi.
Müsabaka sonuçlarında erkeklerde 1'nci 

Özel Kardelen Koleji,  2'nci Mahmut Dudu 
Yazıcı Anadolu Lisesi, 3'ncü Nevşehir 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi ve 4'ncü 
H. Avni İncekara Fen Lisesi oldu.
Kızlarda ise 1'nci Şehit Hamide Sibel 
Çetinkaya Anadolu Lisesi ve 2'nci Diriliş 
Kız Anadolu İmam Hatip Lisesi oldu.  
HABER MERKEZİ

Okul Sporları Genç B Futsal Müsabakaları sona erdi
2023-2024 Eğitim Öğretim Yılı Okul Sporları Genç B Kız - Erkek Futsal
Müsabakaları Damat İbrahim Paşa Spor Salonunda tamamlandı.

ZAYİ
Nevşehir Valiliği İl Göç İdaresinden

almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
MUHAMMET EL HALEF

Y. Kimlik No: 99720778986

ZAYİ
Nevşehir Valiliği İl Göç İdaresinden

almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
EHSANULLAH ABDULLAH
Y. Kimlik No: 99186602696

ZAYİ
Adıma kayıtlı ehliyet ve

nüfus cüzdanım kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
MUSTAFA DİZDAR

T.C. Kimlik No: 13568555042

Kozaklı'da ihtiyaç sahiplerine iftariye hizmeti
ozaklı Kaymakamlığı tarafından 

Kilçede bulunan ihtiyaç sahibi 
ailelere ramazan ayı boyunca 

iftariyelik hizmeti veriliyor.
Kaymakamlık tarafından Kozaklı'da 
Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışmayı 
Teşvik Kanunu kapsamındaki ihtiyaç 
sahibi 40 ailenin evine iftar için sıcak 
yemek servisi yapılıyor.
Kozaklı Kaymakamı Yasin Gürkan, 
"İnsanı yaşat ki, devlet yaşasın" 
felsefesinden hareketle devletin ihtiyaç 
sahibi vatandaşların yanında olduğunu 
söyledi. HABER: YASEMİN EKİCİ

Genç Nevşehirliler Derneği
iftarda bir araya geldi 

Ankara'da birlik, beraberlik ve dayanışma içerisinde 
faaliyetlerine devam eden Genç Nevşehirliler Derneği 
Ankara'da bir araya geldi. Programa iş insanları, bürokratlar, 
kamu personelleri ve üniversiteli öğrenciler katıldı. 

ftar programında konuşan Genç 

İNevşehirliler Derneği başkanı Ziya 
Ağca, ramazan ayının dayanışma, 

yardımlaşma ve paylaşma ayı olduğunu 
söyledi. Ağca şöyle devam etti, “Geçen 
senelerde olduğu gibi bugün de 
ramazanın manasına uygun şekilde bir 
araya geldik. Bu programa katılan ve 
Derneğimizin faaliyetlerine destek olan 
kıymetli hemşehrilerimize teşekkür 
ediyorum.  Ayrıca bu seneye özel 
kıymetli öğrencilerimize bayram harçlığı 
adı altında desteklerini esirgemeyen 

kıymetli hemşehrilerimize sonsuz 
şükranlarımı sunuyorum.” 
HABER MERKEZİ

Kapadokya Yaşayan Miras Müzesinde

ramazan eğlenceleri başladı
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Kapadokya 
Araştırma ve Uygulama Merkezine (NEVKAM) bağlı Kapadokya 
Yaşayan Miras Müzesinde “7'den 70'e Kapadokya Geleneksel 
Ramazan Eğlenceleri” adlı etkinliğin ilki gerçekleştirildi.

EVÜ Kapadokya Yaşayan Miras NMüzesi sorumlusu Arş. Gör. Kamile 
Serbest'in organizasyonunu 

sağladığı etkinlikte, Kapadokya bölgesinde 
geçmişten günümüze aktarılan seyirlik 
oyunlar olan 'Kabak Oyunu' ve 'Mest 
Dikme Oyunu' bölgede seyirlik oyunları 
aktarımını gerçekleştiren Rıdvan 
Göğüş tarafından icra edildi. 
Avanos halkının ve üniversite 
öğrencilerinin katıldığı etkinlikte, 
geleneksel eğlenceler iki kuşağı bir araya 
getirdi. Ramazan ayı boyunca devam 
edecek olan etkinliğin ikincisi ise 29 Mart 
Cuma günü 'Kapadokya Bölgesi Kadın 
Eğlenceleri' ile devam edecek, Ramazan 
ayının son haftasında ise Kapadokya 
Yaşayan Müzesi'nde müze rehberi olarak 
eğitim alan öğrenciler; 'Karagöz Gösterisi', 
'Masal Anlatımı' ve bölgeye ait çeşitli 
'Geleneksel Çocuk Oyunları' icra edecek.

Etkinlik ile ilgili değerlendirmelerde 
bulunan NEVKAM Müdürü Dr. Öğr. Üyesi 
Ömer Kırmızı, Ramazan eğlencelerinin, 
bölgenin kültür aktörleri ile müzenin 
uygulamalı halkbilimi alanında eğitim alan 
müze rehberlerini bir araya getirmesi 
noktasında önemli olduğuna dikkat çekti. 
Dr. Öğr. Üyesi Kırmızı oyun icralarını 
gerçekleştiren Rıdvan Göğüş başta olmak 
üzere müze rehberlerine ve tüm 
katılımcılara teşekkür etti. HABER MERKEZİ
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evşehir Belediyesi tarafından 

Ndüzenlenen 3'ncü İlkokullar arası 
23 Nisan Halı Saha Futbol 

Turnuvası başladı.
23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı dolayısıyla Nevşehir Belediyesi 
Gençlik ve Spor Hizmetleri Müdürlüğü 
tarafından düzenlenen futbol turnuvası, 
NEVNAR Spor Tesislerinde 
gerçekleştiriliyor.
Bu yıl 3'ncüsü düzenlenen turnuvaya 4 
ayrı grupta 20 takım katılıyor. Grup 
müsabakaları 29 Mart Cuma günü sona 
erecek olan turnuvanın çeyrek final, yarı 
final ve final maçları nisan ayında 
oynanacak.
Yarı final ve final müsabakalarının 
ardından dereceye giren takım ve 
sporculara kupa ve madalyaları, 23 Ulusal 
Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı'nda 

verilecek.
Turnuvada gruplar ve bu gruplarda 
mücadele edecek olan takımlar şu şekilde;
A GRUBU
Çardak İlkokulu, Nevşehir Cumhuriyet 
İlkokulu, Mustafa Çalışkan İlkokulu, Boğaz 
İlkokulu ve Nevşehir Atatürk İlkokulu.
B GRUBU
20 Temmuz İlkokulu, 9 Mayıs İlkokulu, 
Mehmet Gülen İlkokulu, Kaymaklı İlkokulu 
ve Rauf Nail Akman İlkokulu.
C GRUBU
100. Yıl Cumhuriyet İlokulu, 75. Yıl İlkokulu, 
Özel Altın Yıldız Koleji, Güzelyurt Turgut 
Akdevelioğlu İlkokulu ve Ersular İlkokulu.
D GRUBU
İncekaralar İlkokulu, 30 Ağustos İlkokulu, 
100. Yıl Ülfet Başer İlkokulu, Göre Şehit 
Emre Fıstıkeken İlkokulu ve Necip Fazıl 
Kısakürek İlkokulu. HABER MERKEZİ

İlkokullar arası 23 Nisan
futbol turnuvası başladı

Down Sendromlu Atletizm
Milli Takımı Olimpiyat Şampiyonu oldu

9-26 Mart tarihleri arasında 

1Antalya'da yapılan Trisome 
Games Down Sendromlular 

olimpiyatlarında Türkiye'yi 18 sporcu 
ile temsil eden atletizm milli takımı 11 
altın, 13 gümüş ve 12 bronz olmak 
üzere toplam 36 madalya kazanarak 
ve 5 dünya rekoru kırarak takım 
halinde olimpiyat şampiyonu oldu.
Milli Takım antrenörü Tarkan Güney ve 
milli sporcu Ramazan Ünlü'nün de 
aralarında bulunduğu Down Sendromlu 
Milli Takımı kırılması güç rekorlar kırdı. 
19-26 Mart tarihleri arasında Antalya'da 
yapılan olimpiyatlarında Nevşehirli 
sporcu olimpiyat üçüncüsü oldu. Ünlü 
katıldığı yarışmalarda disk atmada 6''ncı 
ve cirit atmada 4'ncü olurken 1500 

metre yürüyüşte ise olimpiyat 3'ncüsü 
oldu. Daha önce hem dünya hem 
Avrupa şampiyonalarında dereceler 
yapan Ünlü yine Türk Milli Takımının 
gururu oldu. Bu yıl ilk kez Antalya'da 
düzenlenen 2. Down Sendromlular 
Dünya Spor Oyunları 33 ülkeden 488 
özel sporcunun katıldığı organizasyon 
alanında dünyanın en büyüğü olma 
özelliği taşıyor. Down Sendromlu 
Sporcuların Olimpiyatı Türkiye'de ilk kez 
Antalya'da düzenlendi.
Organizasyona 33 ülkeden 488 sporcu 
ve antrenör ile birlikte 800'ü aşkın 
katılımcı yer aldı. Olimpiyatta 
Türkiye, 8 branşta 86 sporcu ile 
madalya mücadelesi verdi. 
HABER: SEZER ALTUNOK


